
 

 

「賽馬會小學生習泳計劃」第一階段 

抽籤結果 

 

「賽馬會小學生習泳計劃」第一階段抽籤已完滿結束，獲選者監護人請於以下日期、時間、地點

親臨領取學券，屆時請向香港業餘游泳總會工作人員展示電話短訊或電郵通知、出生登記證明

書或學生證明文件(學生手冊或學生證)以供核對，再經登記身份證並簽名作實後即可領取學券。 

 

所有未能於指定日期領取學券之監護人可於七月十八日至二十二日上午 10 時至下午 5 時親臨

香港業餘游泳總會賽馬會小學生習泳計劃辦公室 (九龍官塘海濱道 133 號萬兆豐中心 26 樓 J1

室) 領取，逾期未能領取學券作自動棄權論， 恕不另函通知。 

 

日期： 

英文姓氏字首: A-K指定領取日期為 2016年 7月 16日(星期六) 

英文姓氏字首: L-Z指定領取日期為 2016年 7月 17日(星期日)  

時間：上午 10時正至下午 7時正 

地點：九龍尖沙咀柯士甸道 22號九龍公園游泳池一號召集室 

 

為使派發學券程序順利，避免派發現場擁擠，請按指定日期領取學券並毋須攜同貴子弟前來。 

監護人到達泳池後將由工作人員指引及獲派發印有編號(領取先後次序)之「領取學券須知」，然

後按須知程序行事即可。 

如獲選者監護人未能親身領取學券，可授權他人代領。代領者須持有填上其姓名及獲選者監護

人簽名的授權書，並連同獲選者之身份證明文件副本方能代為領取學券。 

 

領取學券後如欲放棄參加計劃，需交回學券予香港業餘游泳總會賽馬會小學生習泳計劃辦公室。  

如有任何疑問可致電(2389  0126或 2389 0127)向本會職員查詢。 

 

香港業餘游泳總會 

賽馬會小學生習泳計劃 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

‘Jockey Club Learn-to-Swim Programme for Primary Students’ Phase 1 

Public Drawing Result 

 

Pubic drawing for Phase 1 of ‘Jockey Club Learn-to-Swim Programme for Primary Students’ has been held 

successfully. Guardian of successful applicant should collect the vouchers on stated date, time and venue 

below. On date of collection, please show our staff your SMS /email notification, successful applicant’s birth 

certificate/ identity card/ student identification (student’s handbook or student’s card) for verification. After 

registration of your identity card and receiving your signature for confirmation, vouchers will be given.  

 

For parents/ guardians of successful applicants who may not be able to collect the vouchers at the specified 

date, please visit Hong Kong Amateur Swimming Association ‘Jockey Club Learn-to-Swim Programme for 

Primary Students’ Office (Unit J1, 26/F, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon) during the 

period of 18 – 22 July 2016 from 10am - 5pm. Any late collection after 22 July 2016 will be regarded as 

forfeit, and no further notification will be made.   

 

Date: 

Surname starts with A-K: Voucher collection date is 16 July 2016 

Surname starts with L-Z: Voucher collection date is 17 July 2016 

Time: 10am – 7pm 

Venue: Marshalling Room 1, Kowloon Park Swimming Pool (22 Austin Road, Tsim Sha Tsui, KLN)  

 

In order to have a smooth collection process and avoid our venue being over-crowded, please come 

according to your specified date and it is not required for your child to attend. Upon arrival to our venue, 

please follow the instructions from our staff and you will be given a voucher collection notice with collection 

sequence number. 

 

If applicant’s parent/ guardian cannot collect the vouchers in person, he/ she may authorize a representative 

to collect on his/ her behalf by providing an authorization letter which includes representative’s name and 

signature of applicant’s parent/ guardian, together with a copy of applicant’s proof of identification. 

 

If the applicant decided to give up participating in our programme after collecting the vouchers, parent/ 

guardian must return the vouchers to Hong Kong Amateur Swimming Association ‘Jockey Club Learn-to-

Swim Programme for Primary Students’ Office. 

 

For any questions, please contact our staff at 2389 0126/ 2389 0127. 

 

Hong Kong Amateur Swimming Association  

‘Jockey Club Learn-to-Swim Programme for Primary Students’ 

 



No. Name 中文姓名 性別 Gender

JC004848 ABBAS YUK KWAI 包旭桂 男 M

JC007982 AO CHUN LIM 區俊濂 男 M

JC000060 AU ANTONIA 歐珀瑀 女 F

JC000002 AU  CARTER 區宇軒 男 M

JC008051 AU CHEUK KEN 區卓勤 女 F

JC006198 AU CHEUK YAU CHLOE 區綽媃 女 F

JC002653 AU CHING TIN 區證天 男 M

JC004996 AU CHUN YU 區駿宇 男 M

JC002608 AU CHUNG HEI 歐頌熹 男 M

JC006573 AU CHUNG KAN 區頌勤 男 M

JC005214 AU  HOI KIN 區海鍵 男 M

JC004772 AU HOI TONG 歐愷桐 女 F

JC003953 AU HOI YEE 歐鎧儀 女 F

JC007225 AU HOI YING 區愷盈 女 F

JC001390 AU  KA LOK 區家樂 男 M

JC005478 AU KA MAN 歐嘉敏 女 F

JC003769 AU KA WA 區嘉樺 女 F

JC003883 AU KA YAU ELISE 區迦游 女 F

JC003800 AU LAM CHIT 區林喆 男 M

JC002399 AU MAN HIN 區文軒 男 M

JC004448 AU MAN HOI 區文愷 男 M

JC005246 AU NIKI 區程晴 女 F

JC003326 AU PAK YIN 歐柏賢 男 M

JC006443 AU POK YIN 區博然 男 M

JC005355 AU SIN YING 區倩盈 女 F

JC007640 AU TIN YAN 區天昕 女 F

JC001593 AU TSUN MING 歐浚銘 男 M

JC001753 AU TSZ HEI 區子希 男 M

JC003799 AU TSZ KI 歐芷棋 女 F

JC001601 AU TSZ KWAN 歐梓荺 女 F

JC005441 AU TSZ YIN 區梓言 男 M

JC003747 AU WING HEI 歐穎熙 男 M

JC002279 AU WING SHAN 區詠珊 女 F

JC007962 AU WING SUM 區穎心 女 F

JC003697 AU YEE HIN 區綺軒 女 F

JC004523 AU YEE LING 區倚綾 女 F

JC002853 AU YUK YEUNG 區旭揚 男 M

JC001996 AU YEUNG CHEUK YIU 歐陽卓瑤 女 F

JC003263 AU YEUNG CHING LAM 歐陽靖琳 女 F

JC004065 AU YEUNG HO YIN 歐陽皓然 男 M

JC003558 AU YEUNG JOSHUA 歐陽雋謙 男 M

JC001613 AU YEUNG TSUN FUNG 歐陽浚鋒 男 M

JC002738 AU YEUNG TSZ CHING 歐陽芷晴 女 F

JC006022 AU YEUNG TSZ CHUNG 歐陽梓聰 男 M

JC003893 AU YEUNG TSZ YAU 歐陽芷悠 女 F

JC005058 AU YEUNG WING LAM 歐陽穎琳 女 F

JC003386 AU YONG SIN HEI 歐陽倩希 女 F

JC006130 AUILAR M. ANGELIQUE MAY 女 F

JC005502 BARCENA CHRISTOPHER 戴子淳 男 M

JC000011 BELAND MATHIS 符浩 男 M

JC007833 BENNETT CAYDEN ARTHUR 男 M
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